
 
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 14. března 2022 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. Petr Doležel, Ph.D., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. Ing. Petr 
Kalenda, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., Ing. Petr 
Bělina, Ph.D., Ing. Eliška Matušková, Ing. Zuzana Gojná 
Omluveni: prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc. 
 
č. j.: akred/0006/22 

 

Program jednání: 
 

1. Zahájení. 
2. Projednání oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty zdravotnických 

studií. 
3. Projednání oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-

technologické. 
4. Schválení harmonogramu hodnocení studijních programů. 
5. Různé. 
6. Závěr. 

 
1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Prof. Čapek představil nového člena RVH za oblast vzdělávání Informatika, 
doc. Doležela. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Projednání oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty zdravotnických studií 
Prof. Molková představila přítomným členům změny méně závažného charakteru v uskutečňování pěti 
bakalářských profesně zaměřených studijních programů Fakulty zdravotnických studií. Zástupci fakulty 
se z pracovních důvodů z projednávání omluvili. Podklady k projednání těchto změn byly členům RVH 
k dispozici v datovém úložišti RVH. K bodu jednání proběhla otevřená diskuze. Členové RVH souhlasili, 
aby účast zástupců fakulty při projednávání méně závažných změn v uskutečňování studijních 
programů nebyla do budoucna standardně vyžadována. Zástupci budou přizváni pouze v nejasných 
případech. Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení k bodu 2:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty zdravotnických studií. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Projednání oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-technologické  
Prof. Molková přiblížila změny méně závažného charakteru v uskutečňování doktorského studijního 
programu Biochemie a jeho anglického ekvivalentu Biochemistry Fakulty chemicko-technologické. 
Oznámení změn obsahující jejich podrobné odůvodnění bylo členům RVH k dispozici před jednáním 
na datovém úložišti. Prof. Kalenda stručně doplnil odůvodnění změn. K bodu jednání byla otevřena 
diskuze. Místopředsedkyně požádala přítomné členy o hlasování o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-technologické.  
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Schválení harmonogramu hodnocení studijních programů. 
Prof. Molková seznámila členy RVH s návrhem harmonogramu hodnocení studijních programů UPCE 
pro rok 2022. Jedná se celkem o 12 studijních programů, které byly akreditovány na dobu pěti let 
a platnost jejich akreditace končí převážně v roce 2024. Z 12 studijních programů je 11 akreditováno 
Národním akreditačním úřadem, harmonogram hodnocení studijních programů je přílohou tohoto 
zápisu.  
Prof. Molková dále představila základní body procesu hodnocení a vysvětlila jaké datové podklady 
a v jaké formě budou mít garanti studijních programů k dispozici pro tvorbu sebehodnotící zprávy.  
K bodu jednání byla otevřena diskuze. Prof. Čapek upozornil, že přístup do datového skladu hodnocení 
studijních programů bude zřízen ve třech úrovních – členové RVH, členové odborných komisí 
a management univerzity budou mít k dispozici veškerá data, management fakulty data týkající 
se příslušné fakulty a garanti studijních programů pouze data k jejich studijnímu programu.  
Prof. Molková představila osnovu sebehodnotící zprávy, kterou bude zpracovávat garant studijního 
programu na základě datového podkladu z datového skladu. Sebehodnotící zpráva bude doplněna 
o vysvětlující komentář k jednotlivým požadovaným položkám. 
 
Návrh usnesení k bodu 4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje harmonogram hodnocení 
studijních programů pro rok 2022.  
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Různé. 
Prof. Molková seznámila přítomné členy s osnovou Dodatku ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality 
vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Univerzity Pardubice za rok 2021. Dodatek bude 
projednán na dubnovém jednání RVH. 
Prof. Molková prezentovala možnost využití IS AKRES pro přípravu akreditačního spisu pro akreditaci 
habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem. Prof. Molková dále informovala o povinnosti 
UPCE oznamovat změny v informacích uvedených v akreditačních spisech habilitačních 
a profesorských řízeních a potřebě nastavení kompetencí oddělení rektorátu UPCE. 
Prof. Molková apelovala na předsedy odborných komisí RVH, aby v případě potřeby požádali 
o doplnění členů svých komisí. 
  



3 

 

6. Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval členům RVH za účast, připomenul termín příštího jednání dne 11. dubna 2022 
a ukončil zasedání.  
 
 

Pardubice dne 14. března 2022 

 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


